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Referat fra den stiftende generalforsamling for Foreningen Dæmpegårds Venner 

afholdt på Allerød Bibliotek mandag den 28.9.2020. 

 

Grundet Coronasituationen kunne vi højst være 50 deltagere. Vi har valgt ikke at prioritere 
deltagerne, men bruge først til mølle princippet. 

Program: 

1. Stiftelse af Foreningen Dæmpegårds Venner – herunder valg til bestyrelsen. 
 
Forslag til vedtægter udleveret til alle deltagere. 
 

2. Historien om Dæmpegård i ord og billeder 
Fortalt af museumsinspektør og forsker på Nationalmuseet Ulla Kjær. 
   

3. Udveksling af ideer og bekymringer 
 
Mulighed for aflevering af ideer til Dæmpegårds fremtid samt evt. 
bekymringspunkter, som bestyrelsen efterfølgende kan arbejde med. 

 

Referat fra dagen: Vi var i alt 48 fremmødte. 

Vi/arbejdsgruppen præsenterede os selv. 

Dagsorden: 

1. Vælg af dirigent 
2. Referent 
3. Vedtægter 
4. Kontingent 
5. Valg til bestyrelse 
6. Evt. 
 
Ad 1.: John Nørskov Hansen blev valgt 
 
Ad 2:  Jørgen Jensen blev valgt 
 
Ad 3.  Vedtægterne blev gennemgået. 

 
Rettelser/tilføjelser: 
 
§ 2: Frilufts-, kultur- og naturaktiviteter 
 
       Tilføjelse efter ”helhed”: Alt under hensyn til skovens natur, regler og beboere. 

           § 4, stk. 4: Der byttes om på punkterne 6 og 7. 
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           § 5, stk. 1.: Tilføjelse 1:  

                              De 2 suppleanter deltager i møder, men har ikke stemmeret. 

                              Tilføjelse 2: 

                              De 2 suppleanter, 1 revisor og revisorsuppleanter vælges for et år ad     
  gangen. 

  

Ad 4: Kontingentet fastsættes til 100 kr. årlig, og dækker 2020 og 2021.   

 

Ad 5:  Til bestyrelsen valgtes: 

           John Nørskov Hansen, Marlene Hald, Niels Kirkegaard, Lisette Tamdrup samt 

           Jørgen Jensen. 

           Valg af 2 suppleanter: 

Forslag fra forsamlingen: Anders Ekstrøm Løkkegaard, Peter Brander Larsen 
samt Ole Høgh Post. 

Anders Løkkegaard valgt som første suppleant og Peter Larsen som anden 
suppleant. 

Ole Høgh Post valgte at indgå som ressourceperson. 

            Valg af Revisor: Henrik Mørup 

            Valg af revisorsuppleant: Alice Silkær Møller 

 

Herefter fortalte museumsinspektør Ulla Kjær om Dæmpegårds historie, som hun i øvrigt 
selv havde været en del af. 

Indlægget kan ses på www,daempegaard,dk. De fremmødte var meget begejstrede over, 
hvor meget vi nu ved om Dæmpegård. 

 

Sidste punkt på dagens dagsorden var deltagernes umiddelbare ideer og bekymringer til 
bestyrelsens arbejde med Dæmpegård: 

• Der menes at ligge en historie i nogle nært voksende egetræer? 
 

• Vi bør have kontakt til de nært liggende kommuner, hvorunder Donsedam ligger, 
idet der skulle ligge en spændende historie om et meget gammelt krudtværk! 
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• Nabokommunerne har også tidligere minister Per Stig Møller boende, som ofte 
kommer i området. 
 

• Kunne der etableres et skriveværksted?  
 

• Vi skal være opmærksomme på stedets oldtidshistorie! 
 

• Vi skal være opmærksomme på, at Lergraven i høj grad benyttes af de unge i 
lokalområdet. 
 

• Kunne der være en kulturlandskabsskole? 
 

• Der kunne være udstilling af relevante emner. 
 
 

• Bekymringer: 
 

• Kørsel til og fra er naturligvis vigtig at drøfte. 
 

• Vi skal være opmærksomme på, at området netop er så dejligt, da der er en ro at 
finde for sjælen. 
 
 

Til sidst kunne man melde sig ind i foreningen samt fremkomme med skriftlige ideer til 
bestyrelsens videre arbejde. Vores hjemmeside www.daempegaard,dk kan naturligvis 
også anvendes til fremlæggelse af ideer til bestyrelsens arbejde. 

 

Referat: JJ/290920 

 

Referat godkendt af dirigenten        29 /09       2020 

 

 

 

 

                                               


